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»دنیای هوادار« به یاد روح قلم
 زنده یاد ناصر احمدپور 

منتشر می شود

4

تیم ملی بسکتبال جوانان گام نخست را محکم برداشت

پیروزی مقابل حریف خوش یمن!
3

 نامزدهای بیستمین
 جشن خانه سینما

 معرفی شدند
4

پدر ژیمناستیک ایران درگذشت
3

»بیرو« در راه ترکیه

بیرانوند با بشیکتاش 
به توافق رسید!

1

عضو  شورای اسلامی شهر کرج از انبوه بدهی های شهرداری خبر داد:

300 ميليارد چک برگشتی !

سندرم 
»بی اعتنایی به منابع مالی«
  در شهرداری کرج

تردید  بی   - سیفی  محمدحسین 
بازی  ایرانی،  فوتبالیست  هر  آرزوی 
اروپایی  تیم های هرچند کوچک  در 
گذشته  در  که  دیرینی  آرزوی  است. 
به ندرت برآورده می شد و لژیونرهای 
انگشتان  تعداد  از  بیشتر  اروپا  در  ما 
یک دست هم نمی شد. حالا اما چند 
سالی هست که شرایط  فوتبال ما به 
دلایل متعددی دست خوش تغییرات 
مثبتی شده است. دلایلی مثل جلب 
توجه دو چندان بازی های تیم ملی 
از زمان حضور »کارلوس کیروش« و به 
دنبال آن رصد کردن فوتبالیست های 
ایرانی در تورنمنت های مختلف توسط 
استعدادیاب های خارجی کمک کرده 
است که مسیر رسیدن به اروپا هموار 

تر از قبل شود.
لژیونر  مثبت،  تغییرات  این  ماحصل 
قلی  »امید  نورافکن«،  »امید  شدن 
»رضا  محرمی«،  »صادق  زاده«، 

شکاری«و... به طور مستقیم از لیگ 
ایران و بدون حضور پر رنگ در تیم 
اکثرشان  که  بازیکنانی  است.  ملی 
بدون شک جزو مهره های کلیدی تیم 
به حساب  هایشان در فصل گذشته 
می آمدند و بازیکنی مثل قلی زاده به 
راحتی می توانست در یکی از دو تیم 
پایتخت توپ بزند. اما انتخاب فوتبال 
اروپا آن هم در سنین پایین و پیش از 
رسیدن به قله های فوتبال ایران، نشان 
از آغاز روند منسوخ شدن نگاه رنگی و 
حتی پولی به فوتبال میان جوانان مان 

دارد. 
با این وجود اما هنوز هستند کسانی 
که در بزنگاه های حساس انتظار دارند 
که بازیکنان اولویت را به باشگاه های 
داخلی بدهند. برای مثال به زعم خیلی 
امیری«،  »وحید  ها،  پرسپولیسی  از 
»صادق محرمی« و »فرشاد احمدزاده« 
می بایست تا نیم فصل صبر می کردند 

سخت  شرایط  این  در  را  باشگاه  و 
محرومیت تنها نمی گذاشتند. اما مگر 
چند بار ممکن است که یک بازیکن 
شاغل در لیگ ایران پیشنهاد اروپایی 
به دستش برسد؟ هیچ باشگاهی در دنیا 
حاضر نیست برای یک جای خالی اش 
ریسک کند و تا نیم فصل معطل یک 
بازیکن بماند و آن را با بازیکن دیگری 

پر نکند.
اساسا در تمام دنیا حق هر بازیکنی 
است که پیشنهاداتش را بررسی کند 
و با کسب رضایت نامه از باشگاه از 
آن تیم جدا شود. با شرایط پیچیده و 

زجرآوری هم که فوتبال ما دارد، هر 
پیشنهادی از آن طرف مرزها می تواند 
برای بازیکنان ما جذاب و اغواکننده 
پیشنهادات  سیل  که  حالا  باشد. 
ما  فوتبال  روانه  هرساله  نیز  اروپایی 
می شود، طبیعی است که باشگاه ها 
در حفظ بازیکنان شان ناکام بمانند. راه 
حل برون رفت از این دردسر شیرین 
یا به  باشگاه ها دو چیز است؛  برای 
فکر حل مشکلات عدیده شان باشند 
تا بازیکنان رمغ ماندن در این لیگ را 
داشته باشند و یا آکادمی هایشان را 

برای چنین روزهایی بهبود ببخشند.

چند روز پیش بود که پس از کش و 
قوس های فراوان در مورد لژیونر شدن 
شدن  مطرح  و  بیرانوند«  »علیرضا 
ایتالیا،  آ  از سری  پیشنهاداتی حتی 
اعلام شد که او در پرسپولیس می ماند 
و تا نیم فصل راهی اروپا نخواهد شد. 
او که پس از درخشش در جام جهانی 
از  جدایی  صدد  در  روسیه   ٢٠١٨
از  یکی  به  پیوستن  و  پرسپولیس 
خبر  حالا  بود،  اروپایی  باشگاه های 
رسیده است که با باشگاه بشیکتاش 

ترکیه به توافق رسیده است.
خیال  کمی  که  شرایطی  در 
پرسپولیسی ها از بابت دروازه شان در 
این برهه سخت راحت بود، حالا در 
تازه ترین خبرها به گوش می رسد 

پرسپولیس  ملی پوش  دروازه بان  که 
با باشگاه بشیکتاش به توافق کامل 
است  و حالا در صدد  است  رسیده 
تا پیش از نیم فصل اول پرسپولیس 
را ترک کند. طبق توافق انجام شده 
قرار است مسئولان باشگاه بشیکتاش 
طی روزهای آینده به تهران بیایند 
باشگاه  با  را  نهایی  مذاکرات  و 
پرسپولیس برای صدور رضایت نامه 
بیرانوند انجام دهند. خبری تلخ برای 
قرمز ها که اگر این انتقال اتفاق بیفتد، 
آن ها پس از »وحید امیری«، »فرشاد 
احمد زاده« و »صادق محرمی« حالا 
حفظ بیرانوند هم ناتوان مانده اند و 
تا نیم فصل در دست به عصا  باید 
ترین حالت ممکن در سلامت نگه 

داشتن بازیکنان باقی مانده بکوشند.
»بوژیدار  که  این  به  توجه  با  البته 
اخیر  بازی  دو  طی  رادوشوویچ« 
از  قبولی  قابل  عملکرد  پرسپولیس 
توانست  و  گذاشت  نمایش  به  خود 
دروازه پرسپولیس را بسته نگه دارد، به 
نظر می رسد حالا مدیران پرسپولیس 
با خیال راحت تری پشت میز مذاکره با 

مدیران بشیکتاش می نشینند.

رئیس فدراسیون فوتبال در مراسم 
بدرقه تیم امید به بازی های آسیایی 
این  قهرمانی  در صورت  کرد  اعلام 
تیم، همه بازیکنان از خدمت سربازی 
که  تاج«  »مهدی  می شوند.  معاف 
امید  فوتبال  تیم  بدرقه  مراسم  در 
آسیایی  بازی های  به  کشورمان 
٢٠١٨ اندونزی حضور یافته بود، در 
حاشیه این مراسم شرط معافیت از 
اعلام  را  تیم  این  بازیکنان  خدمت 
کرد. او اعلام کرد در صورتی که تیم 
بازی های  قهرمانی  به  امید  فوتبال 
آسیایی برسد، تمام بازیکنان این تیم 
از خدمت سربازی معاف خواهند شد.
البته موضوع اعلام شده از سوی تاج، 
جزو قوانین سربازی قهرمان هاست 
که شامل قهرمانان آسیایی، جهانی 
او  و  می شود  المپیک  مدال آوران  و 
مطرح  را  ای  تازه  و  عجیب  شرط 
بیشتر  او  احتمالا  اما  است.  نکرده 
برای رفع ابهام از بیانیه اخیر ستاد 
کل نیروهای مسلح بیان کرده است.

چند روز پیش بود که طی بیانیه ای، 
»سردار کمالی« در جواب نامه وزارت 
ورزش و جوانان مبنی بر درخواست 

بازیکن  برای معافیت از سربازی 7 
ملی پوش بیان کرده بود که این 7 
بازیکن در صورتی معاف می شوند 
که تیم ملی در مسابقات »جاکارتا« 
قهرمان شود. این درحالی است که 
تیم »امید« نماینده فوتبال ایران در 
جاکارتا است و هیچکدام از این 7 

بازیکن جایی در تیم امید ندارند.
از  مطلب  این  بیان  با  تاج  مهدی 
صحبت های اخیر سردار کمالی ابهام 
ترتیب کماکان  این  به  کرد.  زدایی 
علیرغم  ما  پوشان  ملی  مشکل 
درخواست وزیر پابرجاست. گفته می 
شود یکی از شروط ماندن »کیروش« 
در ایران ، معافیت این 7 بازیکن از 

خدمت سربازی است.

بروم یا نروم...؟!

دردسر شیرین لژیونر شدن

»بیرو« در راه ترکیه

بیرانوند با بشیکتاش به توافق رسید!
معافیت بازیکنان تیم امید در صورت قهرمانی

قهرمان شو، معاف شو!

حسین محمدی: بدهی های شهرداری کرج بالغ بر ده ها میلیارد تومان است و رقم کمی نیست! درحالی که 
ما به دنبال استقراض از نظام بانکی کشور هستیم و ماهانه ارقام سنگینی بابت سود تسهیلات تودیع شده 

به بانک شهر پرداخت می شود، آیا بهتر نیست به دنبال وصول مطالباتمان باشیم. 

بازنشسته های ورزش در برزخ!

کیمیا ی البرز 
3رباط صلیبی پاره کرد

و  هفتاد  جریان  در  زارع  عباس 
نهمین جلسه رسمی شورای اسلامی 
شهر کرج بیان داشت: نیم نگاهی به 
برخی لوایح شهرداری کرج نشانگر 
آن است که حساسیت ها نسبت به 
و چه بسا  یافته  کاهش  مالی  منابع 
به سندرم بی اعتنایی به منابع مالی 
داشته  نظر  در  باید  دچار شده ایم؛ 
باشیم که شهرداری نهاد غیردولتی 
هزینه - درآمد می باشد و خروجی 
هزینه گردها باید با ورودی درآمدی 

سازگاری و همخوانی داشته باشد.
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باشگاه سپیدرود رشت با صدور بیانیه ای خطاب به هواداران خود 
بابت شکست سنگین مقابل سپاهان اصفهان عذرخواهی کرد. 
دیدار  دو  در  شکست  جهت  است:»به  زیر  شرح  به  بیانیه  این 
ابتدایی لیگ برتر و به خصوص شکست سنگین خانگی در مقابل 
سپاهان عذرخواهی کنیم. می دانیم برای این هواداران، شکست تیم 

محبوبشان تا چه میزان سخت و دشوار است و این اندوهی مشترک است 
که بر دل تمام اعضای خانواده سپیدرود سنگینی می کند و هیچ چیز آن 
را آرام نمی کند، مگر ادامه حضور موفق در ادامه رقابت های لیگ برتر.

صدای شکستن دل های شما، دلخراش ترین نوایی است که می تواند به 
گوش برسد اما سپیدرود ما نشکسته است و نمی شکند.«

عذرخواهی رسمی باشگاه سپیدرود از هوادارانش

ماجرای بستن قرارداد در فوتبال ایران، از 
گذشته تا کنون یکی از پر حاشیه ترین و 
البته بی نتیجه ترین مباحث میان فوتبالی 
هاست. ماجرایی که از هر قسمت آن می 
توان صفحه ها مطلب نوشت و آدم ها و 
باشگاه های متعددی را به چالش کشید. 
از بحث رقم قراردادهای بازیکنان گرفته تا 
بدهی های به بار آمده پس از آن، همه و 
ایران  باشگاه های فوتبال  همه در تمامی 
البته در هر  قابل بحث و کنکاش است،  
مورد می توان به موارد جذابی رسید که تنها 

در فوتبال ایران یافت می شود.
یکی از همین موارد، ولخرجی های بی حد 
و اندازه برخی باشگاه های »ظاهرا« متمول 
ایران در ابتدای فصل است که در بعضی 
بلکه  دهد  نمی  هم  نتیجه  تنها  نه  موارد 
حتی آن ولخرجی باشگاه را زمین هم می 
زند و همه را زمین گیر آن سوء مدیریت 

پیش فصلی می کند که غالبا با تعریف و 
تمجید هم همراه است. قصه تکراری قرارداد 
های میلیاردی و اینکه آیا برخی بازیکنان 
رقم  چنین  شایسته  واقعا  مربیان  بعضا  و 
قراردادی هستند یا خیر ظاهرا هیچ گوش 
شنوایی ندارد و برخی مدیران عامل تبدیل 
به امضاکنندگانی با دستانی باز و چشمان 

بسته تبدیل شده اند.
مثلث»استقلال«،»سپاهان«، »پرسپولیس« 
فصل پیش را به خاطر بیاورید. استقلال 
های  نمونه  بهترین  از  یکی  پیش  فصل 
که  بود  کتاب  حساب  بی  ولخرجی 
فنی  کادر  و  بازیکنان  از  ای  مجموعه 
میلیاردی اش در حدود ١٠ هفته یکی از 
قعرنشینان لیگ برتر در تمامی زمینه ها 
اعم از گلزنی، بسته نگه داشتن دروازه و 
اگر  شاید  بودند.  مسابقات  جدول  البته 
»وینفرد شفر« به موقع جانشین »علیرضا 
منصوریان« که او هم میلیاردی بسته بود 
که سرنوشت  نبود  بعید  هیچ  نمی شد، 
استقلال فصل پیش به سرنوشت استیل 

آذین فصل 9٠-٨9 گره می خورد. 
آخرین و تازه ترین قربانی این ولخرجی 
که  است  فصل  همین  پرسپولیس  ها، 
گوید  می  صراحت  به  اش  مدیرعامل 
»کمرش زیر بار بدهی ها خم شده است.« 

محرومیت  ماجرای  که  است  درست 
پرسپولیس از دو پنجره نقل و انتقالاتی 
چیز دیگری بوده است، اما مجموعه از سوء 
مدیریت در زمان مدیریت قبلی دست به 
دست هم داد تا پرسپولیس بدهکار تر از 
برای  کماکان  محروم شود.  البته  و  قبل 
هیچ کس روشن نشده است که مدیریت 
پیشین این باشگاه با پول های بی حساب 
کتاب دریافتی از »حسین هدایتی« که از 
منابع نامشخصی هم تامین می شد چه 
کرده است که این همه بدهی رو دست 

»حمیدرضا گرشاسبی« باقی ماند.
 اما هر فصل باشگاه هایی نیز وجود دارند 
و  شوند  می  یافت  ما  فوتبال  در  تنها  که 
در بحبوحه درخشش یا افول ستاره های 
میلیاردی کاسه چه کنم چه کنم به دست 
می گیرند. باشگاه هایی که از همان ابتدا 
هشت شان گرو نه شان است و از مقطعی به 
بعد حتی قادر به پرداخت مخارج سفر های 
مسابقاتی شان هم نیستند! مساله ای که 
تفاوت معنادار دخل و خرج تیم های لیگ 

برتر را به همگان گوشزد می کند.
البته  و  ولخرج  های  باشگاه  مقابل  نقطه 
همیشه بدهکار فوتبال ایران، باشگاه های 
همواره کم سر و صدا در فصل نقل و انتقالات 
هستند که تا جایی که بتوانند نان بازوها و 

جوانانشان را می خورند. باشگاه هایی مثل 
»سایپا«، »پیکان« و حتی »پارس جنوبی 
نهادهای  به  وابستگی  باوجود  که  جم« 
متمول ایران، خودشان را درگیر قراردادهای 
میلیاردی نمی کنند و دل به اصول »پرورش 
استعداد« بسته اند که الحق در این سال ها 
بد هم نتیجه نداده است و هر تیمی اعتماد 
کرده حداقل ضرر نکرده است. جواب تلاش 
های امثال »مجید جلالی«، »مجید صالح« 
و »حمید مطهری« در فوتبال ایران به مرور 

در حال اتفاق افتادن است.
فوتبال همواره ثابت کرده است که بستن 
قراردادهای هنگفت و ولخرجی در استخدام 
موفقیت  لزوما کسب  کادرفنی،  و  بازیکن 
مداوم و حتی بعضا کوتاه مدت را ضمانت 
نمی کند. اگر اینگونه بود، پول های شیخ 
یا  اماراتی  های  باشگاه  عربی  نشینان 
عربستانی و حتی قطری را هر دوره قهرمان 
آسیا و پاری سن ژرمن یا منچسترسیتی را 
هرسال قهرمان اروپا می کرد. ضمن اینکه 
های  بدهی  ها  باشگاه  این  از  کدام  هیچ 
میلیاردی به بار نمی آورند و در هر قرارداد 
با بازیکنان خارجی، سرشان بی کلاه نمی 
نماند. دیگر چه برسد به باشگاه های فوتبال 
ما که بدهی ها قبل از بازیکن در یک تیم 

می درخشند!

همان بی در و پیکری های همیشگی!

فوتبال ایران؛ آوردگاه 
پول های بی زبان پر دردسر 

ورزش

محمدحسین سیفی

گواردیولا:  منچسترسیتی کاملا 
خواهان حفظ استرلینگ است

گواردیولا، با بیان اینکه بازیکنان نباید نگران 
رقابت مجدد هستند،  آماده  آنها  زیرا  باشند. 
اذعان کرد که خواهان حفظ رحیم استرلینگ 
در تیمش بوده ولی نمی داند در پایان پنجره 
او  آمد.  خواهد  پیش  چه  انتقالات  و  نقل 
گفت:»او و ایجنتش می دانند که ما خواهان 
این  در  نیز  ما  فوتبالی  مدیر  هستیم.  رحیم 
خصوص با او صحبت کرده است. از اولین روزی 
که به منچسترسیتی آمدم، کاملا واضح بود که 
خواهان حفظ او بودم اما نقل و انتقالات وجود 
دارد، ایجنت ها و بازیکنان نیز مثل ایجنت و 
بازیکن رفتار می کنند. پس در پایان نمی دانم 
چه پیش می آید ولی ١٠٠ درصد مطمئنم 
که من، باشگاه و هم تیمی هایش خواهان این 
در  تری  به مدت طولانی  رحیم  که  هستیم 

منچسترسیتی بماند.«

والورده: این تور برای دیدن 
بازی امثال پویگ بود!

شد  مدعی  بارسلونا  سرمربی  والورده،  ارنستو 
عملکرد تیمش بسیار بهتر از چیزی است که 
نتایج نشان می دهد. او گفت:»پیش فصل را با 
دو باخت و یک مساوی تمام کردیم اما می توانم 
ادعا کنم عملکردمان بهتر از چیزی بود که نتایج 
نشان می دهد. با احساس خوبی آمریکا را ترک 
می کنم. در بازی با رم بازی را در دقایق پایانی 
باختیم و همین اتفاق مقابل میلان هم تکرار شد. 
نتیجه بازی با میلان عجیب بود چون کنترل 
توپ و میدان کاملا در اختیار ما بود. اما فراموش 
نکنید که این تور برای دیدن بازی امثال پویگ، 

کویادو، میراندا و کوکوریا بود.«
او در خصوص سوپرکاپ و ستارگان بدون پیش 
فصل گفت:»این یکی از مشکلاتی است که باید 
با آن کنار بیاییم. این دست از مسائل پس از جام 

جهانی وجود دارد.«

لوپتگی: تردیدی ندارم که 
مودریچ در رئال مادرید می ماند

جولین لوپتگی، سرمربی رئال مادرید اطمینان 
داد لوکا مودریچ برخلاف شایعات، در این تیم 
این  پاسخ  گفت:»مودریچ؟  وی  ماند.  خواهد 
سوال را رئیس باشگاه به همگان داد. واقعیت 
این است که چیز بیشتری برای گفتن ندارم. 
مودریچ بازیکن فوق العاده ای است و با آغوشی 
جهانی  جام  از  پس  هستیم.  او  منتظر  باز 
او تماس  با  معرکه ای که پشت سر گذاشت، 
گرفتم و زمان بازگشت را به خودش سپردم. 
به تمرینات  این است که ٨ آگوست  بر  قرار 
در  می تواند  دید  باید  آن  از  پس  برگردد. 
سوپرکاپ اروپا هم به میدان برود یا خیر. به لوکا 
گفتم که عاشق بازی اش هستم. خودش هم این 
را می داند. لوکیتا از کار کردن در سیستم جدید 
تیم خوشحال خواهد بود. کما اینکه تاکنون از 

بازی در رئال مادرید خوشحال بوده است.«

آنچلوتی: ضد حملات بهترین 
سلاح لیورپول هستند

غیبت آنچلوتی در نشست خبری پس از شکست 
خبرنگاران  برای  لیورپول،  مقابل  ناپولی   ٠-5
این شکست سنگین  از  پس  او  ساز شد.  ابهام 
گفت:»شکست خوردن همیشه دردناک است و 
دریافت پنج گل، باید اذیت کننده باشد. تلاش 
کردیم بازی روانی انجام دهیم و کاری که در حال 
انجام دادن با این بازیکنان هستیم، نسبت به قبل 
فرق می کند. ما دفعات زیادی توپ را از دست 
دادیم. پس از شروعی سخت، به سطح حریف 
رسیدیم ولی در معرض ضد حملات قرار داشتیم 
که بهترین سلاح حریف بود. مدتی زمان لازم است 
تا اوضاع طبیعی شود و معتقدم در برخی جوانب 
خوب کار کردیم. می توانستیم دفاعی تر بازی 
کنیم اما من چنین خواسته ای نداشتم و ما نیازی 
به این کار نداشتیم چون باید برابر تیکیمی همچون 

لیورپول، خلاق باشیم.«

گتوزو: برخی از بازیکنان بارسلونا 
قیافه بچگانه ای داشتند

اینترنشنال  های  رقابت  چارچوب  در  میلان 
چمپیونز کاپ موفق شد تا از سد بارسلونا عبور 
نشست  در  بازی،  از  پس  گتوزو  جنارو  کند. 
مطبوعاتی اظهار داشت:»قطعا بازی را همانگونه 
که می خواستیم انجام دادیم، اما با مشکل مواجه 
شدیم. از لحاظ کیفی نسبت به بازی برابر تاتنهام 
و منچستریونایتد یک گام رو به عقب محسوب 
می شد، خوش شانس بودیم. به شدت راضی 
هستم. پس از ٢6 روز تمرین، این سبکی است 
که می خواهم. بر اساس پشتکار و تمرین زیاد، 
باید اینگونه بازی کنیم. می توانم بگویم بازیکنان 
به ٢٠٠  ها  آن  ارزش  اما  بودند،  بچه  بارسلونا 
اما  بود،  سختی  ازی  رسید.  می  یورو  میلیون 
برایش آمادگی داشتیم. به نظرم خطاهایی که 
انجام می دهیم به درد نخور هستند، اما جزوی 

از بازی به حساب می آیند.«

کلوپ: اگر جای دیگری بودم 
بازیکنان لیورپول را می خریدم

تیم های ناپولی و لیورپول در دوبلین در دیداری 
دوستانه به مصاف هم رفتند که این دیدار با 

پیروزی 5-٠ قرمزها خاتمه یافت.
یورگن کلوپ در خصوص این دیدار گفت:»اگر 
بازیکنی از تیم من در دسترس بود و من نیز 
مربی تیم دیگری بودم، قطعا برای خرید آن 
این پسران فوق  اقدام می کردم.  لیورپول  از 
العاده و بی نظیر هستند و فوتبال خوبی ارائه 
می کنند. در حال حاضر حقیقت این است 
که ترکیب بزرگی داریم ولی این بدان معنی 
نیست که بدون دلیل یا به صورت آزاد آنها 
را بفروشیم. لیورپول به اندازه کافی قدرتمند 
و  دارد  نگه  را  بازیکنان  این  همه  که  است 
سپس وظیفه ما این است که با این مسئله 
تر  قوی  باعث  خواهیم  نمی  ما  بیاییم.  کنار 

شدن دیگر تیم ها شویم.«

کامیابی نیا به دیدار مقابل
استقلال خوزستان می رسد

تیم  بازیکن  کامیابی نیا  کمال 
بازی  در  پرسپولیس که  فوتبال 
دچار  خوزستان  فولاد  مقابل 
مصدومیت از ناحیه کتف شده 
مشکل  بدون  گذشته  روز  بود، 

با بازیکنان این تیم تمرین کرد و 
به گفته پزشکان این تیم، مشکلی برای 

همراهی تیمش مقابل استقلال خوزستان در هفته سوم 
لیگ برتر ندارد.

علیپور: کامیابی نیا با شدت همیشه
به تمرینات برگشت

گفت:  پرسپولیس  فیزیوتراپیست 
کامیابی نیا با وجود آسیب دیدگی 
از ناحیه کتف ، با توجه به شرایطی 
که داشت، تمرینات خود را از روز 
گذشته با تیم آغاز کرد. از این رو 

جای نگرانی خاصی نخواهد بود و 
انتظار داریم از همین هفته تمرینات را 

با همان شدت همیشگی دنبال کند.

کاپیتان الدحیل برابر پرسپولیس 
غایب خواهد بود

حریف  الدحیل  الرای،  از  نقل  به 
در  پرسپولیس  فوتبال  تیم 
مرحله یک چهارم نهایی لیگ 
بد  خبر  است.  آسیا  قهرمانان 
که  این  قطری  تیم  این  برای 

تاثیر  کاپیتان  بوضیاف،  کریم 
گذار این تیم در میانه میدان در سوپر 

جام با مصدومیت مواجه شد و به دیدار برابر تیم فوتبال 
پرسپولیس نمی رسد.

پرسپولیسی ها

هیس ...
عذرخواهی رسمی باشگاه سپیدرود

از هوادارانش
***

خوبه والا! طرف تو یه بازی ساده فوتبال 6 تا گل خورده و این همه احترام 
برای هواداراش قائل میشه که بیانیه میده و عذرخواهی میکنه. اونوقت... اصلا 
هیچی! فقط بد نیست که یه هیسی هم به برخی از »آقایون« نشون بدیم 

تا بلکه کمی از این مدیران هم یاد بگیرند و جنم عذرخواهی داشته باشند!

نیش دنیای هوادار
تبریزی:

می خواهم به صورت ثابت به تیم ملی دعوت شوم
***

 نه بابا؟ شوما یه بزرگواری رو پیدا کنه که نخواد به صورت ثابت به تیم ملی 
دعوت بشه! مگه همینطوریه؟ اول باید از لیگ ایران کیلومترها فاصله بگیری، 
شما که اول کار اومدی یکی از دوتیم پایتخت دیگه قید تیم ملی رو بزن 

)نیشخند(

عکس روز
پائولو مالدینی در یک قدمی بازگشت به میلان!

***
مدت ها می شد که صحبت از بازگشت پائولو مالدینی به میلان بود، اما ظاهرا 
امروز، روز مناسبی برای اعلام آن است. پس از بازگشت لئوناردو به میلان که 
رابطه بسیار خوبی با کاپیتان افسانه ای دیاولو دارد، حضور مالدینی در کادر 
مدیریتی باشگاه می تواند خبر خوبی برای هواداران روسونری باشد. تنها حضور 
و تماشای این عکس بی شک پتانسیل آن را دارد تا مدت ها هواداران متعصب 

میلان را سرمست کند.

سوژه  روز
محسن مسلمان!

***
انگار ناف او را با »بدشانسی« تمام و کمی هم حاشیه بریده اند! از یه طرف 
به دلیل »بی دلیلی« ناگهان از تیم میزارنش کنار، از یه طرف دیگه یه جایزه 
که براساس یک آمار کمی اهدا میشه و ایشون یعنی آقای پاس گل »قانونی« 
لیگ مارو نادیده می گیرن و این هم از حالا که محرومیت ناگهانی و بدون 

کوچکترین »شفاف سازی« که گریبانش را گرفته است!

پپ همچنان می تازد!
منچسترسیتی موفق شد با دبل سرخیو آگوئرو، ٠-٢ چلسی را 

مغلوب کرده و فاتح جام خیریه شود.
سیتیزن ها در اولین دیدار رسمی فصل موفق شد با ٢ گل سرخیو 
آگوئرو و در مسابقه ای که فرصت های فراوانی را از دست داد، 
چلسی را شکست داده و برای رقبا خط و نشان بکشد. بازی با 
برتری و مالکیت منچسترسیتی آغاز شد و این تیم بعد از طراحی 
چند حمله سرانجام در دقیقه ١3 و روی حرکت دیدنی فودن، پاس 
او به آگوئرو و ضربه زمینی دقیق ستاره آرژانتینی به گوشه دروازخ 

به گل اول رسید.
دقایقی بعد و روی پاس آگوئرو، لروی سانه در موقعیتی تک به تک 
می توانست زننده گل دوم تیمش لقب گیرد اما کنترل ضعیف 

ستاره آلمانی باعث شد کابایرو توپ را از آن خود کند.
در دقیقه 3٢ این هودسون ادوی بازیکن جوان چلسی بود که می 
توانست با حرکتی دیدنی گل تساوی را به ثمر برساند اما ضربه او 

با اختلاف کمی به بیرون رفت.
در دقایق پایانی نیمه اول چلسی مالک توپ و میدان بود اما خطر 
خاصی روی دروازه سیتی ایجاد نشد تا تیم گواردیولا با برتری ٠-١ 

راهی رختکن شود.
برای  جورجینیو  اشتباه  با  دوم  نیمه  فرصت  اولین 
منچسترسیتی ایجاد شد اما ضربه زمینی آگوئرو با اختلاف 
کمی از کنار دروازه چلسی به بیرون رفت. لحظاتی بعد آگوئرو 
در فرصتی تک به تک بهترین بخت را برای زدن گل دوم 
داشت اما علیرغم گذشتن از کابایرو ضربه او به کنار دروازه 

چلسی برخورد کرد.
یک  روی  یافت.  دست  دوم  گل  به  سیتی   5٨ دقیقه  در  اما 
ضدحمله سریع و پاس در عمق برناردو سیلوا، آگوئرو با دروازه 
چلسی تک به تک شده و با ضربه ای زمینی گل دوم را به ثمر 
رساند. در دقیقه 66 ریاض محرز فرصت خوبی برای زدن گل 
سوم داشت اما ضربه او از پشت محوطه جریمه با اختلاف کمی 

به بیرون رفت.
لحظاتی بعد آگوئرو با یک ضربه چکشی دروازه چلسی را تهدید 
کرد اما کابایرو مانع باز شدن دروازه تیمش شد. در دقیقه ٨٠ 
براهیم دیاز با حرکتی انفرادی فرصت خوبی برای باز کردن دروازه 

چلسی داشت اما این اتفاق رخ نداد.
در اواخر بازی گابریل ژسوس می توانست زننده گل سوم سیتی 
لقب گیرد اما ضربه محکم او توسط کابایرو دفع شد. در ثانیه های 
پایانی برناردو سیلوا فرصت خوبی برای گلزنی داشت اما مدافعان 
چلسی توپ را از روی خط برگرداندند تا سیتیزن ها با برتری ٠-٢ 

فاتح جام خیریه شوند.

اخبار
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ماریو گومز، مهاجم محبوب یواخیم لوو که در 
جام های جهانی ٢٠١٠ و ٢٠١٨ در تیم ملی 
آلمان حضور داشت، پس از 7٨ بازی ملی و 
زدن 3١ گل، از تیم ملی آلمان خداحافظی 
کرد. ماریو گومز با انتشار متنی در فیس بوک 

خود، در این خصوص نوشت:»حالا زمان 
آن رسیده تا جا را برای بازیکنان جوان 
و با استعداد آلمانی را باز کنم تا بتوانند 
فرصت محقق کردن رویای پوشیدن 

پیراهن مانشافت را داشته باشند.«

ماریو گومز از تیم ملی آلمان خداحافظی کرد

نخستین بازی تیم ملی جوانان در مسابقات 
قهرمانی جوانان آسیا ٢٠١٨ با پیروزی مقابل 
تیم اندونزی به پایان رسید. شاگردان محسن 
شاه علی صبح امروز به مصاف قزاقستان رفته 
اند و در روز سوم بازی ها در دیداری مهم و 
سرنوشت ساز مقابل تیم ملی ژاپن صف آرایی 

می کنند.

برد 80 امتیازی
همانطور که پیش بینی می شد بازی روز 
نخست تیم ملی ایران مقابل تیم ملی اندونزی 
دیداری آسان و بردی با اختلاف زیاد را برای 
ایران به ارمغان آورد. دو سال پیش اندونزی 
حریف نخست ایران در رقابت های قهرمانی 
جوانان آسیا بود، رقابتهایی که با قهرمانی 
تیم ملی کشورمان به پایان رسید. بنابراین 
امیدواریم حریف اندونزیایی جوانان ایران برای 
تیم ملی کشورمان خوش یمن باشد و بتوانیم 
بار دیگر بر سکوی قهرمانی بیایستیم. در این 
دیدار تمامی بازیکنان جوان کشورمان شانس 
حضور در زمین بازی را به دست آوردند و 
همگی به جز پدرام فخفوری توانستند کسب 
امتیاز کنند. تیم ملی کشورمان کوارتر اول 
را با نتیجه نزدیک ١٨ - ٢٢ به پایان رساند 
اما در کوارتر دوم اختلاف امتیازی بیشتر شد 
و ملی پوشان با برتری مقتدرانه ٢5 - 45 
به رختکن رفتند. در کوارتر سوم نیز حریف 
حرفی برای گفتن نداشت و همین موضوع 
دست بازیکنان را برای اقدام بیشتر به گل 
زنی باز گذاشته بود تا در نهایت این کوارتر 
نیز 4١ - 67 به پایان رسید. در کوارتر چهارم 
پسران ایران برای به رخ کشیدن قدرت خود 
مقابل همه رقیبان سعی در افزایش اختلاف 
امتیازی داشتند و از آن سو نیز در مهار حریف 
بسیار موفق بودند به طوریکه تیم اندونزی در 
کوارتر پایانی تنها 9 امتیاز به دست آورد تا 

در نهایت تیم ملی ایران دیدار نخست خود 
را با اختلاف 3٠ امتیاز و نتیجه 5٠ - ٨٠ 

به پایان رساند.

دیدار ایران و اندونزی از نگاه آمار
ریباند   4 و  امتیاز   ١6 با  کاشانی  علی 
متین  گرفت.  نام  زمین  بازیکن  موثرترین 
آقاجانپور نیز دومین بازیکن موثر ایران بود 
که ١٠ امتیاز و 5 ریباند به نام خود به ثبت 
رساند. همچنین محمد امین درویش زاده 
با 9 ریباند موفق بهترین ریباندر ایران شد. 
در این دیدار هردو تیم از لحاظ پرتاب سه 
امتیازی آمار خوبی نداشتند. تیم اندونزی 
روی  بر  اش  تیمی  های  نقشه  بیشتر  که 
پرتاب های سه امتیازی بود، تنها توانست ٨ 
پرتاب از 33 پرتاب خود را تبدیل به امتیاز 
کند. در آن سوی میدان نیز تیم ایران١7 
اقدام سه امتیازی داشت که تنها 3 اقدام 

آنها منجر به گل شد.

شاگردان شاه علی بیشتر تمرکز خود را روی 
منطقه رنگی گذاشته بودند و با کمک بلند 
قامتان تیم توانستیم 5٨ امتیاز از این منطقه 
به دست آوریم. اما تیم حریف در این منطقه 
نیز موفق ظاهر نشد و تنها ١4 امتیاز به دست 
آورد. همچنین در آمار ریباندها نیز تیم ایران 
داد.  نشان  حریف  به  نسبت  را  خود  برتری 
ریباندرهای جوان ایران در این دیدار 56 ریباند 

در مقابل 49 ریباند حریف انجام دادند.

قزاقستان رقیب دوم جوانان
مصاف  به  امروز  صبح   ٨ جوانان  ملی  تیم 
دومین حریف خود تیم قزاقستان رفته است. 
تیم قزاقستان روز گذشته در دیدار مقابل ژاپن 
با نتیجه 4٠ - ٨٨ شکست خورده و بدون 
میدان  به  پیروزی  کسب  برای  امروز  شک 
رفته است. میانگین قدی تیم ملی قزاقستان 
5 سانتی متر کوتاه تر از ایران و ١9٠ سانتی 
 Verzun متر است. برترین بازیکن این تیم

نام دارد که در بازی مقابل ژاپن تنها ١3 امتیاز 
به دست آورده است. برترین بازیکن ایران در 
دیدار نخست علی کاشانی بود که ١6 امتیاز 
به دست آورد و موثرترین بازیکن میدان شد. 
رنکینگ جهانی قزاق ها 5٢ است که بسیار 

پایین تر از  جایگاه ٢6 ایران است. 
با این حال اگرچه ما از لحاظ آماری نسبت به 
حریف برتری داریم اما باید مراقب پرتاب های 
پیرامونی قزاق ها باشیم. تیم های قزاقستانی 
همواره از درصد شوت بالا و مهارت زیاد در 
پرتاب های سه امتیازی بهره می برند و می 
توانند تیم حریف را آزار دهند. بنابراین مهار 
پرتاب های قزاق ها یکی از اصلی ترین نقشه 
هایی است که بدون شک محسن شاه علی 

برای مقابله با حریف برنامه ریزی می کند.
 تیم ملی کشورمان پس از پشت سر گذاشتن 
قزاقستان باید در روز سوم بازی ها مقابل ژاپن 
اصلی ترین حریف خود در دور مقدماتی به 

میدان برود.

سوء استفاده ترامپ از ورزش برای تفرقه اندازی

بازیکنان بسکتبال
مخالف دونالد ترامپ

بازیکنان لیگ  NFL در  اینکه برخی  از  کیانا شادرو - پس 
اعتراض به نژادپرستی، موقع پخش سرود ملی آمریکا، زانو زدند و 
رئیس جمهور آمریکا نیز تیم  های قهرمان لیگ  های مختلف را به 
صورت انتخابی به کاخ سفید دعوت کرد، لبرون جیمز فوق ستاره 
لیگ NBA در حاشیه روز افتتاح مدرسه ای توسط بنیاد خیریه 
خانوادگی خود در مصاحبه ای درباره دونالد ترامپ گفت:»من از 
کودکی به ورزش روی آوردم و به همین خاطر با افراد متفاوت 
و  نژادهای مختلف سر و کار داشته ام. در همه این سالها ورزش 
نیرویی قدرتمند برای ایجاد اتحاد ملی بوده است اما ترامپ از 
ورزش برای ایجاد تفرقه استفاده میکند که من اصلا نمی توانم 
با آن کنار بیایم.« دونالد ترامپ نیز در حالی که در سال ٢٠١3 
لبرون جیمز را بازیکن و مردی بزرگ خطاب کرده بود، در واکنش 
به این مصاحبه در توییترش نوشت:»لبرون جیمز با احمق ترین 
آدم تلویزیون یعنی »دان لمون« مصاحبه کرده است. او توانسته 
لبرون را انسانی باهوش نشان دهد که به هیچ وجه درست نیست. 

من مایکل جردن را دوست دارم.«
مایکل جردن نیز از طریق یک نماینده، پیامش را خیلی سریع 
بیان کرد. او گفت:»من از لبرون جیمز حمایت می کنم. او کار 

بزرگی برای این قشر انجام داده است.«
را  ترامپ  قبل،  مدتی  آمریکا،  بسکتبال  ستاره  فوق  جیمز 
»مفت خور« خطاب کرده بود چرا که دعوت خود از تیم گلدن 
استیت قهرمان لیگ NBA  به کاخ سفید را پس گرفته و از 

میزبانی این تیم امتناع ورزیده بود.
 پیش از این نیز بازیکنان لیگ بسکتبال آمریکا NBA با رئیس 
جمهور کشورشان به مشکل خورده بودند. پس از آنکه دونالد 
ترامپ دعوت خود از تیم گلدن استیت را برای حضور در کاخ 
سفید پس گرفت، استفن کري بازیکن این تیم گفت که علاقه 
اي به حضور در کاخ سفید به همراه تیمش ندارد. ترامپ نیز 
در واکنش به این صحبت در توئیتر خود نوشت:»حضور در کاخ 
سفید یک افتخار بزرگ براي تیم قهرمان به حساب مي آید. 
حالا که استفن کري در این مورد تردید دارد، دعوت از او برای 
حضور در مراسم لغو مي شود.« استفن کري هم در یک کنفرانس 
رئیس  شأن  از  دور  داد:»این  نشان  واکنش  اینطور  مطبوعاتي 
جمهور یک کشور است که وارد چنین مسیري شود. رهبران دنیا 

چنین کارهایي نمي کنند.«
خود  توییتر  در  کري  استفن  از  دفاع  به  نیز  جیمز  لبرون 
زیر  را  سفید  کاخ  در  افتخارآمیز  حضور  ترامپ  صحبتهاي 
سؤال برد: »حضور در کاخ سفید یک افتخار بود اما تا قبل از 

اینکه تو پیدایت شود!«

یادداشت

با تصویب نهایی نمایندگان مجلس شورای 
اسلامی، محدودیت های بیشتری در رابطه با 
به کارگیری بازنشسته ها اعمال خواهد شد.  
به نظر نمی رسد این مصوبه که با اکثریت 
رسیده  تصویب  به  نمایندگان  آرای  قاطع 
مورد ایراد اعضای شورای نگهبان قرار گیرد 
بنا بر این در نهایت به قانون تبدیل و امکان 
استفاده از بازنشسته ها غیر ممکن خواهد شد. 
به این ترتیب مصوبه اخیر مجلس،  گریبان 
بازنشسته های ورزش را هم می گیرد و آنان 
برای برون رفت از پیامدهای این مصوبه با 
چالش جدی روبرو خواهند شد.  در مصوبه 

اخیر مجلس، دایره استفاده از بازنشسته ها به 
موارد خاص محدود شده که این محدودیت 
ها امکان ماندن برای بازنشسته های ورزش 
را که فعلا با دستاویز قرار دادن موارد مختلف 
همچنان مصدر کار هستند دشوار می کند. به 
عنوان مثال و با وجود مصوبه یادشده  هنوز 
دارندگان  تکلیف  تعیین  باب  در  ابهاماتی 
مدرک کارشناسی ارشد به بالا و اعضای هیات 
علمی دانشگاهها وجود دارد.به خاطر داشته 
باشیم در گذشته برخی چهره های سرشناس 
»محمدرضا  همانند  داده  پس  امتحان  و 
طالقانی«، »محمدرضا یزدانی خرم«، »محمود 
مشحون« و... با ممانعت دستگاه ورزش  رو به 
رو شده و با وجود کارنامه درخشان، اغلب آنان 
به دلیل بازنشستگی از ادامه خدمت بازداشته 
از  توجهی  قابل  اکنون جمع  اما هم  شدند 
روسای فدراسیون ها و مسئولین رده بالای 
شوند  می  محسوب  بازنشسته  که  ورزش 
همچنان در مصدر کار قرار دارند. این تناقض 

آشکار همواره موجب گلایه و انتقاد کسانی 
بوده که اعتقاد داشته و دارند که  عرصه ورزش 

محل تبعیض است.

بلاتکلیفی در اردوی ورزشی ها
مطابق بررسی های صورت گرفته و با اندکی 
از  بیش  در حال حاضر  تلخیص،  و  تصرف 
بیست رییس فدراسیون و جمع قابل توجهی 
از مسئولان مرتبط با وجود بازنشسته بودن 
همچنان مسئولیت های حساسی را بر عهده 
دارند. این تعداد هر یک با تمسک به تبصره 
ماده و دستاویزهایی چون داشتن مدرک بالا، 
دیگر  متعدد  موارد  و  دانشگاه  هیات علمی 
همچنان در ورزش فرمان می رانند بی آنکه 
در اندیشه بازنشستگی باشند. مشکل دیگری 
روسای  خصوصا  ها  ورزشی  مورد  در  که 
فدراسیون ها وجود دارد این است که آنان 
مطابق اساسنامه مورد تایید فدراسیون های 
هرگونه  و  کنند  می  وظیفه  انجام  جهانی 

جایی  جابه  در  دولت  احتمالی  دخالت 
ایشان می تواند دردسرهای جدی برای آن 
اساس  همین  بر  کند.  ایجاد  ورزشی  رشته 
جمع یاد شده در برزخ بین بودن یا نبودن 
همواره تلاش کرده اند تا به انحای مختلف 
از جمله ترساندن مسئولان از  تعلیق توسط 
فدراسیون های جهانی زمینه تداوم حضور 
خود را استمرار بخشند. آنان با وجود مصوبه 
اخیر ورزش نیز تلاش خواهند کرد تا با اتکا 
به پشتگرمی احتمالی فدراسیون های جهانی 
حداقل تا پایان دوره ریاست، کرسی خود را 
حفظ کنند. این در حالی است که با توجه 
به مصوبه مجلس و لزوم رعایت آن از طرف 
تمام ارگان ها، وزارت ورزش نیز وظیفه دارد  
زمینه پایان خدمت بازنشسته ها را فراهم کند. 
حال باید دید با وجود تاکید قوه قانونگذاری 
آیا بازنشسته های دستگاه ورزش همچنان 
صندلی های خود را حفظ خواهند کرد یا 
قدرت قانون آنان را مجبور به تمکین می کند؟

محمدرضا کاظمی

بلاتکلیفی در اردوی ورزشی ها

بازنشسته های ورزش در برزخ!

کیانا  شادرو

انحلال بسکتبال شهرداری تبریز
تیم بسکتبال شهرداری تبریز قهرمان دور قبل لیگ برتر به 
دلیل انحلال باشگاه این شهر مجبور به انصراف از حضور در 
لیگ برتر بسکتبال شد. باشگاه شهرداری تبریز که دارای ٢9 
تیم در کلیه رشته ها بود، با صدور رای فرمانداری تبریز منحل 
شد. بسکتبال تبریز قرار بود امسال با تیمی بومی تر در سوپر 

لیگ شرکت کند.

فیلیپین به بازی های آسیایی باز می گردد
تیم ملی فیلیپین که پیش از این از حضور در بسکتبال بازی های 
آسیایی انصراف داده بود، روز گذشته از فدراسیون بسکتبال آسیا 
درخواست بازگشت به این تورنمنت را داشت. این تیم قبل از اعلام 
انصراف در گروه ایران قرار داشت و به دلیل عدم حضور این تیم 
برنامه بازی های آسیایی تغییر یافته بود. باید منتظر بمانیم تا ببینیم 
آیا فدراسیون آسیا با درخواست این کشور موافقت می کند یا خیر.

جلسه کمیته مسابقات با باشگاه ها
روز  باشگاه ها  نماینده  با  فدراسیون  مسابقات  کمیته  جلسه 
چهارشنبه برگزار  می گردد. 9 تیم فصل گذشته، 4 تیم صعود 
کننده از دسته اول و یک تیم خصوصی اعلام آمادگی کرده به 
این جلسه دعوت شده اند. به جز شهرداری تبریز که منحل شده، 
تیم مهرام نایب قهرمان فصل قبل نیز هنوز آمادگی خود را اعلام 

نکرده است.

اخبار کوتاه بسکتبالی

پدر ژیمناستیک ایران درگذشت

احمد عسگری نیک، قهرمان سابق ژیمناستیک و پدر ژیمناستیک 
کشور، در ٨٨ سالگی از دنیا رفت.

سالگی   ١4 در  و  شد  متولد  تهران  در   ١3٠9 سال  در  وی 
ژیمناستک را آغاز کرد و به علت آمادگی بدن و علاقه زیاد، با 
تمرین مداوم و سخت در سال ١3٢5 مقام قهرمانی کشور را به 

خود اختصاص داد.

اخراج خواهران منصوریان از رادیو به علت 
پوشش نامناسب

شب گذشته شهربانو منصوریان و سهیلا منصوریان، دو بانوی 
ورزشکار کشورمان که برای مصاحبه در یک برنامه ورزشی و با 
دعوت رسمی به یکی از برنامه  های رادیو ورزش دعوت شده 
بودند، پس از حضور در سالن انتظار پخش رادیو، با دستور 
حراست سازمان صدا و سیما و با ادعای پوشش نامناسب از 

ساختمان و محوطه صداوسیما اخراج شدند!

کیمیا علیزاده دچار پارگی 
رباط صلیبی شد

کیمیا علیزاده ملی پوش اعزامی به بازی های آسیایی ٢٠١٨ 
در تمرین روز گذشته تیم ملی دچار آسیب دیدگی عضلانی 
بررسی  و  تکمیلی  معاینات  و  پزشکی  ارزیابی  از  پس  شد. 
MRI توسط دکتر رازی مشخص شد که ACL زانوی چپ 
کیمیا دچار آسیب جدی شده است و قادر به همراهی تیم در 

بازی های آسیایی نمی باشد.

اخبار کوتاه

رستاخیز خبر
پایگاه خبری تحلیلی

rastakhiznews.ir

ورزش

تیم ملی جوانان گام نخست را محکم برداشت

پیروزی مقابل حریف خوش یمن!

فتحی: هدف وریا زدن توپ بود و 
تعمدی در کار نبود

سرپرست باشگاه استقلال عقیده دارد 
افراد اظهارات عجیبی درباره برخورد 
می  ذوب آهن  بازیکن  با  غفوری 
وریا  برخورد  گفت:»در  او  کنند. 
با حبیب زاده هیچ تعمدی وجود 
نداشت و در تصاویر تلویزیونی کاملا 
مشخص است که وریا اصلا او را ندید و 

هدفش زدن توپ بود.«

حسینی همچنان دور از
ترکیب  اصلی استقلال

آنچه  دلیل  به  حسینی  سیدحسین 
در  بود  خوانده  خود  مصدومیت 
حضور  برتر  لیگ  اول  هفته  دو 
مرز  به  اکنون  هم  او  اما  نداشت 
آمادگی رسیده است از روز گذشته 

تمرینات گروهی خود را آغاز کرد.
با این حال درخشش رحمتی در بازی 
با ذوب آهن باعث شده که شفر تصمیم بگیرد فعلا دست به 
دروازه بان تیم خود نزند و فعلا حسینی جایی در ترکیب اصلی 

نخواهد داشت.

اولین حضور تبریزی
در تمرین وزنه استقلالی ها

جدید  مهاجم  تبریزی  مرتضی 
استقلالی ها که به تازگی به این تیم 
اضافه شده، در جلسه تمرینی روز 
گذشته این تیم حاضر شد و در 
کنار سایر بازیکنان به تمرین و کار 
با وزنه پرداخت. او احتمالا در هفته 
سوم لیگ برتر برای آبی پوشان در دیدار 

با تراکتورسازی به میدان برود.

استقلالی ها

رئال مادرید پس از رونالدو...

در جستجوی »ابر ستاره«

محمدحسین سیفی- هیچ کس در دنیا وجود ندارد که اذعان کند 
پیدا کردن جانشین برای ابرستاره ای مثل »کریستیانو رونالدو« 
کار راحتی برای رئال مادرید است اما دیدار های پیش فصل لوس 
بلانکوس به ویژه دیدار بامداد یکشنبه برابر »یوونتوس«، خیال این 
باشگاه را از استعدادهای جوانش راحت کرد. درخشش بازیکنانی 
مثل »مارکو آسنسیو« و »وینسینیوس جونیور« در برابر یوونتوس 
باعث شد تا سرمربی جدید مادریدی ها یعنی »یولن لوپتگی« نیز 
در نشست خبری لب به ستایش جوانانش بگشاید و کماکان از 
صحبت کردن درباره بمب نقل و انتقالاتی آینده مادرید طفره رود.

وقتی که رونالدو با ١٠٠ میلیون یورو مادرید را به مقصد تورین 
بدرود گفت، هواداران رئال مادرید بی صبرانه منتظر بازیکنان 
شگفت انگیزی بودند که »فلورنتینو پرز« در کنفرانس مطبوعاتی 
از خرید بزودی آن ها یاد کرد. در شرایطی که مدام نام هایی 
همچون »ادن هازار«، »نیمار« و حتی »کیلیان امباپه« به رئال 
مادرید لینک می شدند و هر روز خبر از نزدیکی یکی از آن ها 
به »سانتیاگو برنابئو« به گوش می رسید، این آسمان رقیب یعنی 
بارسلونا بود که ستاره هایی مثل »مالکوم« و »آرتور ویدال« را در 
سکوت خبری جذب می کرد و هواداران رئال مادرید هر روز از 
جذب یک ستاره بزرگ مایوس تر می شدند. حالا اما با صحبت 
های لوپتگی و درخشش بازیکنان فعلی، بیش از پیش این احتمال 
قوت می یابد که »فلورنتینو پرز« در این تابستان قید دست به 
جیب شدن را بزند و این فصل را به استعداد های برنابئو تکیه کند.

 پیش از آغاز فصل نقل و انتقالات، احتمال ترک »گرت بیل« نیز 
بسیار بالا بود و خبر ها نشان از توافق وی با منچستریونایتد داشت. 
اما با جدایی رونالدو ظاهرا او هم در مادرید راه شکوفا شدن را پیدا 
کرده است و در مقابل یوونتوس عملکردی از خود نشان داد که 
در این سال ها حداکثر سالی دو الی سه بار از او سراغ داشتیم 
و مصدومیت های پیاپی او را به درهای خروجی باشگاه نزدیک 
کرده بود. حال اگر بخواهیم به دیدارهای پیش فصل رئال مادرید 
اعتماد کنیم، الحق رئال مادرید نیاز چندانی به خرید یک جانشین 
بزرگ برای رونالدو ندارد و »گرت بیل« و »مارکو آسنسیو« ثابت 
کردند که خود ستاره های بالقوه ای بودند که زیر سایه رونالدو 

قرار داشتند. 
اگر شایعات حول دست نگه داشتن پرز در خرید بازیکن بزرگ 
برای فصل بعد به وقوع بپیوندد، بار سنگینی روی دوش بازیکنان 
فعلی خصوصا »گرت بیل« احساس خواهد شد که اجازه ندهند 

لحظه ای هواداران نبود رونالدو را در ترکیب احساس کنند.

یادداشت
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n   تحریریه: مهرداد فرشیدی - جمشید حمیدی - تیلدا حسینی4
n  طراح و صفحه آرا: احمد شاهوند

n  چاپ و لیتوگرافی: گلها
n  تیراژ: 7٠٠٠ نسخه    n توزیع:  نشرگستر

n   نشانی: کرج، چهارراه طالقانی، ساختمان حکیم، طبقه 9، واحد 9٢
n تلفن: 3٢٢١9٨4٨ - 3٢٢١9١٢3          دورنگار: 3٢4٠٠335

n صاحب امتیاز و مدیرمسئول: سعید اکبرزاده                    n قائم مقام )صاحب امتیاز و مدیرمسئول(: مهرداد تیموری                    n سردبیر: توحید وانشانی                    n دبیر تحریریه: مهدی تیموری

رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت البرز 
بهره برداری  پروانه  صدور ١١٠  به  اشاره  با 
صنعتی در استان، برافزایش اشتغال حوزه 

تجارت تأکید کرد.
به گزارش  دنیای هوادار ؛ به نقل از خبرگزاری 
مهر جهانگیر شاهمرادی در خصوص تعهد 
سازمان صنعت، معدن و تجارت استان البرز 
برای ایجاد ٢١ هزار  فرصت شغلی در سال 
این  درصد   45 حدود  کرد:  اظهار  جاری، 
مهم در حوزه صنعت و معدن استان ایجاد 
می شود و باقیمانده مربوط به حوزه تجارت 
البرز و بر اساس مجوزهای صنفی است که 

صادر می شود.
وی ادامه داد: در بخش صنعت بعد از گذشت 
با احتساب صدور  از سال جاری  چهار ماه 
بهره برداری، حدود سه هزار و  پروانه   ١١٠
١٠٠ فرصت شغلی ایجاد شده است و با ادامه 
این روند اگر فعالیت ها مثبت و رو به  جلو 
باشد در اشتغال زایی بخش صنعت به رقمی 
که متعهد شده ایم تا پایان سال جاری دست 

خواهیم یافت.
رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت البرز در 
ادامه اشاره کرد: برای افزایش سطح اشتغال در 
بخش تجارت استان برنامه های مهمی مد نظر 

داریم که توسط مسئولان استانی هم در حال 
پیگیری است و اگر این اهداف عملیاتی شود به 
 یقین تعهد سازمان در مورد ایجاد فرصت های 

شغلی جدید به  طور کامل محقق می شود.
شاهمرادی بیان کرد: در بخش تجارت شهرک 
صنفی شیخ آباد نقش مهمی در اشتغال زایی 
استان خواهد داشت که در حال حاضر حل 
مشکلات آن پیگیری شده است و سازمان 
صنعت، معدن و تجارت در این میان مکلف 
مورد  در  اجرایی  اقدامات  آخرین  تا  شده 
رسیدگی به وضعیت صنفی این شهرک را به 

شخص استاندار گزارش دهد.
سطح اشتغال زیادی هم به واسطه بخش معدن 
در استان ایجاد نشده است. وی با بیان اینکه 
در صورت آغاز فعالیت مؤثر و مداوم شهرک 
صنفی شیخ آباد بیش از 5 هزار فرصت شغلی 
افزود:  شد،  خواهد  ایجاد  مجموعه  آن  در 
شهرک صنفی- صنعتی بهارستان هم یک 
فرصت مهم دیگر برای افزایش سطح اشتغال 
استان البرز است که از یک سال و نیم قبل 
پیگیری مجوزهای آن دنبال شده و اکنون با 
انجام مطالعات ریلی و ترافیکی مربوط به این 
شهرک تا یک ماه آینده عملیات اجرایی آن 

آغاز خواهد شد.

رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت البرز 
با تأکید بر اینکه اضافه بر برنامه های کلان، 
برای  پایین تر  سطوح  در  دیگری  اقدامات 
بهبود وضعیت اشتغال البرز توسط سازمان 
صنعت، معدن و تجارت این استان منظور 
شده است، ادامه داد: در بخش اصناف صدور 
مجوزهای روزانه هم گام مهمی در دستیابی 

به این هدف است.
شاهمرادی گفت: در بخش معدن به دلیل 
اینکه هرگونه اقدامی تنها بر مبنای سنجش 
معادن  زیست محیطی  آلودگی های  میزان 
دریافت  مراحل  انجام  می شود،  اجرایی 
جواز کار پروسه ای طولانی است در نتیجه 
فعالیت های مربوط به این عرصه از بخش های 
صنعت و تجارت کمتر بوده و سطح اشتغال 
زیادی هم به واسطه بخش معدن در استان 

ایجاد نشده است.
معادن  به  مربوط  مجوزهای  تمامی  صدور 
شن و ماسه تنها با استعلام اداره کل حفاظت 
محیط زیست این استان انجام می شود. وی 
با برشمردن اینکه صدور مجوز برای فعالیت 
معادن در البرز به راحتی انجام نمی شود، بیان 

کرد: معادن مهم همانند فلزات سنگین که 
بهره برداری از آن فرصت های اقتصادی ویژه ای 
است در البرز وجود ندارد و بیشترین بخش 
معادن البرز شامل مخلوط رودخانه ای و کوهی 
یا همان معادن شن و ماسه و همچنین سنگ 
لاشه است و تنها درصد کمی از معادن شامل 

فلزات آن هم فلز مس است.
رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت البرز 
اضافه کرد: در دومین جلسه شورای معادن 
که حدود دوازده روز قبل برگزار شد با توجه 
به وضعیت آلودگی هوا در البرز و لزوم مقابله 
با آن مقرر گردید صدور تمامی مجوزهای 
مربوط به معادن شن و ماسه تنها با استعلام 
اداره کل حفاظت محیط زیست این استان 

انجام می شود.
وی تأکید کرد: با توجه به اینکه اکنون معادن 
آزاد زیادی در البرز وجود ندارد و از طرفی 
صدور مجوزهای لازم برای فعالیت معادن آن  
هم بر اساس تائید کارشناسان محیط زیست 
زمان بر است، در نتیجه کار در بخش معدن 
دشوار  عرصه   این  متقاضیان  برای  استان 

خواهد بود.

صدور 110 پروانه 
بهره برداری  صنعتی

 در البرز

نرخ کرایه سرویس مدارس
در سال جدید تحصیلی مصوب شد

شورای اسلامی شهر کرج در هفتاد و نهمین جلسه رسمی خود 
نرخ جدید کرایه سرویس مدارس در سال تحصیلی 9٨-97 را 

مصوب کرد. 
در هفتاد و نهمین جلسه رسمی شورای اسلامی شهر کرج نرخ 
جدید کرایه سرویس مدارس در سال جدید تحصیلی 9٨-97 پس 
از انجام بحث و بررسی های لازم مصوب شد و به تائید نمایندگان 

مردم رسید.
نمایندگان مردم در این جلسه همچنین به لایحه کاهش ردیف 
مالی پروژه های احداث دریاچه مصنوعی کرج و ساماندهی بلوار 
ارم برای تزریق به سایر پروژه های اولویت دار شهری رأی منفی 
دادند و مقرر شد که شهرداری منابع مالی لازم را از سایر ردیف ها 

تأمین کند. 
تخصیص ٢3٠ میلیون تومان جهت حمایت شهرداری کرج 
دیگر  از  راحل  امام  ارتحال  بزرگداشت  ستاد  برنامه های  از 
لوایح مطرح شده در صحن رسمی امروز شورای اسلامی شهر 
از ردیف های ماده ١6 و  را  بود که مقرر شد شهرداری آن 
ردیف های در اختیار فرهنگی و روابط عمومی تأمین نماید. با 
توجه به ارسال لایحه پس از انجام کار، اعضاء خواستار توجه 

به این مهم شدند.

زارع:

شهرداری کرج به سندرم »بی اعتنایی 
به منابع مالی« دچار شده است

رئیس کمیسیون برنامه و بودجه شورای اسلامی شهر کرج اظهار 
داشت: متأسفانه شهرداری کرج به سندرم »بی اعتنایی به منابع 

مالی« دچار شده است. 
عباس زارع در جریان هفتاد و نهمین جلسه رسمی شورای 
اسلامی شهر کرج تصریح کرد: شهرداری کرج در ارسال لوایحی 
که مرتبط با حمایت و کمک مالی به شخصیت های حقیقی و 
حقوقی می شود، دقت نظر لازم را داشته باشد که آیا میزان 
درآمدهای نقدی و وضعیت درآمدی شهرداری سازگار با لایحه 

مذکور می باشد یا خیر؟!
لوایح  برخی  به  نیم نگاهی  داشت:  بیان  شهری  مسئول  این 
شهرداری کرج نشانگر آن است که حساسیت ها نسبت به منابع 
مالی کاهش یافته و چه بسا به سندرم بی اعتنایی به منابع مالی 
نهاد  شهرداری  که  باشیم  داشته  نظر  در  باید  شده ایم؛  دچار 
غیردولتی هزینه - درآمد می باشد و خروجی هزینه گردها باید 

با ورودی درآمدی سازگاری و همخوانی داشته باشد.

اخبار

شورای  محیط زیست  کمیسیون  رئیس 
متأسفانه  داشت:  اظهار  کرج  شهر  اسلامی 
درحالی که شهرداری کرج تنها 3٠٠ میلیارد 
در  تعلل  شاهد  دارد،  برگشتی  چک  تومان 

وصول مطالبات هستیم! 
دستور  از  پیش  نطق  در  محمدی  حسین 
خود در هفتاد و نهمین جلسه رسمی شورای 
اسلامی شهر کرج با بیان اینکه به رغم تذکرات 
متعدد اما روحیه ای برای وصول مطالبات در 
گفت:  نمی شود،  مشاهده  شهرداری  عوامل 

این در حالی است که بسیاری از طرح ها و 
پروژه های عمرانی به دلیل فقدان منابع مالی 
به صورت نیمه تمام باقی مانده و شهروندان را 

دچار مشکل و زحمت ساخته است.
وی افزود: بدهی های شهرداری کرج بالغ بر 
کمی  رقم  و  است  تومان  میلیارد  ده ها 

نیست! درحالی که ما به دنبال استقراض 
از نظام بانکی کشور هستیم و ماهانه ارقام 
سنگینی بابت سود تسهیلات تودیع شده 
بهتر  آیا  پرداخت می شود،  بانک شهر  به 
نیست به دنبال وصول مطالباتمان باشیم؛ 
پولی که حقمان است اما از سوی بدهکاران 

پرداخت نمی شود!
محمدی با اشاره به مکاتبات سازمان بازرسی 
کل کشور مبنی بر افزایش به کارگیری نیروها 
در شهرداری کرج، خواستار ارائه گزارش آماری 
از سوی شهرداری در خصوص جذب نیروها 
در شورای پنجم و همچنین شورای چهارم به 
تفکیک سال های اول تا چهارم شد و تأکید 
کرد که روند بدون قاعده به کارگیری نیروها 
برنامه ریزی  و  مالی  نظام  در  اخلال  موجب 

شهرداری ها می شود.

رئیس کمیسیون محیط زیست شورای اسلامی شهر کرج:

شهرداری کرج 300 میلیارد چک برگشتی دارد!

»بدون تاریخ بدون امضا« ، »عصبانی نیستم« و »خوک« و »خفه گی« در صدر

بهترین  فیلم:
١- علی جلیلوند )بدون تاریخ، بدون امضاء(

٢- محمد خزاعی )به وقت شام(
3- مانی حقیقی )خوک(

4- رضا درمیشیان )عصبانی نیستم(
5- جهانگیر کوثری )فراری(

بهترین کارگردانی:
١- اصغر یوسفی نژاد )ائو »خانه«(

٢- وحید جلیلوند )بدون تاریخ، بدون امضاء(
3- ابراهیم حاتمی کیا )به وقت شام(

4- فریدون جیرانی )خفه گی(
5- مانی حقیقی )خوک(

6- رضا درمیشیان )عصبانی نیستم(

بهترین  فیلمنامه:
١- علی زرنگار و وحید جلیلوند )بدون تاریخ، بدون 

امضاء(
٢- رضا مقصودی و افرا جورابلو )خجالت نکش(

3- مانی حقیقی  )خوک(
4- فرید مصطفوی و ابوالحسن داودی )زادبوم(

5- امیر عربی )سارا و آیدا(
6- رضا درمیشیان )عصبانی نیستم

بهترین  فیلمبرداری:
١-پیمان شادمان فر )بدون تاریخ، بدون امضاء((

٢- مسعود سلامی )خفه گی(
3- داود امیری )دلم می خواد(
4- فرشاد محمدی )قاتل اهلی(

5- بهرام بدخشانی )نگار(

بهترین  تدوین:
١- مهرداد خوشبخت )به وقت شام(

٢- محمدرضا موئینی و هدا موئینی )بیست و یک 
روز بعد(

3- بهرام دهقانی )خفه گی(
4- احمد مرادپور )سارا و آیدا(

5- حسن حسندوست )فراری(
6- بهرام دهقانی )نگار(

بهترین بازیگر نقش اول زن:
١- محدثه حیرت )ائو »خانه«(

٢- شبنم مقدمی )خجالت نکش(
3- الناز شاکردوست )خفه گی(

4- فرشته حسینی  )رفتن(
5- غزل شاکری )سارا و آیدا(

6- زهرا داودنژاد )شماره ١7 سهیلا(

بهترین بازیگر نقش اول مرد:
١- امیر آقایی )بدون تاریخ، بدون امضاء(

٢- نوید محمد زاده )خفه گی(
3- حسن معجونی )خوک(

4- حامد بهداد )سد معبر(
5- نوید محمدزاده )عصبانی نیستم(

بهترین بازیگر نقش مکمل زن:
١- زکیه بهبهانی )بدون تاریخ، بدون امضاء(

٢- پانته آ پناهی ها )جشن دلتنگی(
3- لیلی رشیدی )خوک(

4- پگاه آهنگرانی )سارا و آیدا(
5- مهتاب کرامتی )ناخواسته(

بهترین بازیگر نقش مکمل مرد:
١- فرید سجادی حسینی )ایتالیا ایتالیا(

٢- نوید محمد زاده )بدون تاریخ، بدون امضاء(
3- اکبر زنجانپور )پل خواب(

4- مسعود کرامتی )چهار راه استانبول(
5- نادر فلاح )سد معبر(

6- بهرام افشاری )کارگر ساده نیازمندیم(

بهترین  موسیقی فیلم:
١-آرمان موسی پور )چهار راه استانبول(

٢-کارن همایونفر )خفه گی(
3-پیمان یزدانیان  )خوک(

4-ستار اورکی  )فیلشاه(
5-بهزاد عبدی )قاتل اهلی(

6-امیر معینی )ملی و راههای نرفته(

بهترین طراحی صحنه:
١- محسن نصراللهی )بدون تاریخ، بدون امضاء(

٢- کامیاب امین عشایری )بیست و یک روز بعد(
3- حجت اشتری )سد معبر(

4- کیوان مقدم )مالاریا(
5- امیر اثباتی )هجوم(

بهترین طراحی لباس:
١- سارا سمیعی )اسرافیل(

٢- کامیاب امین عشایری )بیست و یک روز بعد(
3- نازنین خزائی )تابستان داغ(

4- نگار نعمتی )خوک(
5- امیر اثباتی )هجوم(

بهترین  صدابرداری:
١- جهانگیر میرشکاری و مهدی ابراهیم زاده )اسرافیل(

٢- امین میرشکاری )بدون تاریخ، بدون امضاء(
3- طاهر پیشوایی )به وقت شام(
4- رشید دانشمند  )پل خواب(

5- پرویز آبنار )فراری(

بهترین  صداگذاری:
١- علیرضا علویان )به وقت شام(

٢- محمود موسوی نژاد )جشن دلتنگی(
3- آرش قاسمی )حریم شخصی(

4-امیر حسین قاسمی )خوک(

5-محمدرضا دلپاک )عصبانی نیستم(
بهترین چهره پردازی:

١- محسن ملکی )آپاندیس
٢- عبدالله اسکندری  )بدون تاریخ، بدون امضاء(

3- عباس عباسی )چهار راه استانبول(
4- مهرداد میرکیانی )خوک(
5- نوید فرح مرزی )مصادره(

بهترین جلوه های میدانی:
١ - حمید رسولیان )اشنوگل(

٢ - محسن روزبهانی )به وقت شام(
3 - آرش آقابیگ )خفه گی(

4 - ایمان کرمیان )خوک(
5 - عباس شوقی )سوگ(

بهترین جلوه های بصری:
١ - سیدهادی اسلامی برای فیلم »به وقت شام«

٢ - فرید ناظرفصیحی برای فیلم »چهار راه استانبول«
3 - بهنام خاکسار برای فیلم »سارا و آیدا«

4 - امیر ولیخانی برای فیلم »شکلاتی«

 نامزدهای بیستمین جشن خانه سینما معرفی شدند

اجراییه
محکوم له: شرکت سهامی عام پیچک به مدیر عاملی فخراله مولایی

محکوم علیه: سید باقر موسوی دولت آبادی و سمانه نوشاد فیروزفر و شهرام جعفری
پیرو آگهی های منتشره در جراید بدینوسیله به سید باقر موسوی دولت آبادی 
و سمانه نوشاد فیروزفر و شهرام جعفری که مجهول المکان می باشند ابلاغ می 
شود طبق اجرائیه صادره از شعبه سیزدهم دادگاه حقوقی کرج در پرونده کلاسه 
94٠99٨٢64٠٨٠٠649 به موجب دادنامه شماره 95٠997٢6١١3٠٠٢74 مورخ 
95/٠3/٢٢ صادره از شعبه سیزدهم دادگاه حقوقی کرج محکوم علیهم محکوم 
هستند به پرداخت تضامنی خواندگان ردیف اول و سوم )سید باقر موسوی دولت 
آبادی و شهرام جعفری( به پرداخت مبلغ 55/٠٠٠/٠٠٠ ریال از بابت وجه یکفقره 
چک به شماره 6١٨٠54 مورخ 93/١١/3٠ و محکومیت تضامنی خواندگان ردیف 
اول و دوم )سید باقر موسوی دولت آبادی و سمانه نوشاد فیروز فر( هشتصد و هفتاد 
میلیون ریال از بابت وجوه بقیه چکها ) شماره های، ٠٢١796 مورخ 94/١/١5 عهده 
بانک سپه به مبلغ نود میلیون ریال، ٠٢١794 به تاریخ 94/١/٢٠ به مبلغ نود میلیون 
ریال عهده بانک سپه، ٠٢١799 به تاریخ 94/٢/٢٠ به مبلغ سی میلیون تومان معادل 
سیصد میلیون ریال عهده بانک سپه، ٠٢١٨٠٠ مورخ 94/٢/3٠ عهده بانک سپه، 
٠٢١79٨ به تاریخ 94/3/٢٠ به مبلغ نود میلیون ریال( از بابت اصل خواسته به اضافه 
هزینه دادرسی)٢٨/٢٨٠/٠٠٠ ریال( و حق الوکاله وکیل به تناسب مبلغ محکومیت 
و تعرفه قانونی و نیز خسارات تاخیر تادیه به تناسب مبلغ محکومیت و نرخ اعلامی 
تورم منتشره از سوی بانک مرکزی در حق محکوم له و پرداخت نیم عشر دولتی به 
عهده محکوم علیهم می باشد./. پرداخت نیم عشر حق اجرا و نیز هزینه های اجرائی 
بر عهده محکوم علیه می باشد. بدیهی است با توجه به غیابی بودن حکم، اجرای حکم 
غیابی منوط به معرفی ضامن معتبر یا اخذ تامین متناسب از محکوم له، یا ابلاغ واقعی 
اجرائیه به محکوم علیه می باشد لذا مفاد اجرائیه صادره یک نوبت در اجرای ماده 73 
آ.د.م و ماده 9 قانون اجرای احکام مدنی در یکی از جراید کثیر الانتشار درج می گردد 
تا ظرف ده روز پس از انتشار آگهی نسبت به اجرای مفاد اجرائیه اقدام گردد. در غیر 
اینصورت واحد اجرای احکام طبق مقررات نسبت به اجرای مدلول اجرائیه و وصول 

هزینه اجرائی اقدام خواهد نمود. 97/12494/ف
کرج-  دادگاه عمومی حقوقی  دادگاه حقوقی شعبه 13  دفتر  مدیر 

محبوب ولی پور
- پلاک  نبوت  پارک  - روبروی  بلوار ملاصدرا   - نبوت  کرج- میدان 
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رو نوشت آگهی حصر وراثت
به  به شرح دادخواست  دارای شناسنامه شماره ١3٢١٢  فرزانه صفائی  خانم 
کلاسه 97٠66٢١7 از این شورا درخواست گواهی حصر وراثت نموده و چنین 
توضیح داده که شادروان  کبرا معصوم ماکلوانی بشناسنامه شماره ١749 در تاریخ 
١3٨9/٢/3١ اقامتگاه دائمی خود بدرود زندگی گفته، ورثه حین الفوت آن مرحوم 

منحصر است به:
١- فرزانه صفائی متولد ١355/١٢/١3 ش ش ١3٢١٢ فرزند ابوالقاسم دختر متوفی
٢- فرشته صفائی متولد ١353/7/6 ش ش 4١6٢ فرزند ابوالقاسم دختر متوفی

3- حسین صفائی متولد ١35٨/6/3٠ ش ش ١59٨5 فرزند ابوالقاسم پسر متوفی
4- مسعود صفائی متولد ١366/١١/9 ش ش ١6٠٠١ فرزند ابوالقاسم پسر متوفی

5- ابوالقاسم صفائی متولد ١3٢5/3/١٠ ش ش 5 فرزند عبداله همسر متوفی

اینک با انجام تشریفات مقدماتی درخواست مزبور را در یک نوبت آگهی 
می نماید تا هر کسی اعتراضی دارد و یا وصیتنامه از متوفی نزد او باشد 
از تاریخ نشر نخستین آگهی ظرف یک ماه به شورا تقدیم دارد والا گواهی 

صادر خواهد شد %م   97/12509/ف
رئیس شعبه شورای حل اختلاف کرج

ابلاغیه
در خصوص تجدید نظر خواهی خانم/آقای سید احد- سودابه – مریم غلامرضا 
بهنام و صمد همگی حسینی مجد و فرنگیس اسماعیلی.. بطرفیت سید علی 
اکبر- منیژه سادات هردو صحرا گرد منفرد... نسبت به دادنامه شماره 96*١37٢... 
صادره از این شعبه، بدینوسیله به تجدید نظر خوانده ابلاغ می شود حسب ماده 
346 قانون آئین دادرسی دادگاه های عمومی و انقلاب در امور مدنی ظرف ده روز 
پس از رویت این آگهی، جهت ملاحظه و دریافت نسخه دوم دادخواست تجدید 
نظر خواهی اشاره شده و ارائه پاسخ آن )در صورت صلاحدید( به دفتر این دادگاه 

مراجعه نمایید/   97/12514/ف
مدیر دفتر شعبه 14 دادگاه حقوقی کرج - معدنی پور

آگهی احضار متهم
با تجویز مواد  ١١5- ١٨٠  قانون آئین دادرسی دادگاههای عمومی/ انقلاب در 
امور کیفری به آقای ناصر دری فرزند هرمز که فعلا مجهول المکان و حسب 
شکایت/گزارش ایمان علی پناه سیویری در پرونده کلاسه 97٠4٠3 این دادگاه 
به اتهام ایراد صدمه بدنی غیر عمدی تحت تعقیب بوده وقت رسیدگی برای روز 
–  مورخ 97/7/١ راس ساعت ١١ تعیین گردیده است ابلاغ می گردد در وقت 
مقرر جهت دفاع از اتهام انتسابی خود در این دادگاه حاضر، در غیر اینصورت وقف 
مقررات رای غیابی صادر خواهد شد. توضیح اینکه مراتب فوق یک نوبت آگهی 

می گردد.  97/12519/ف 
شعبه 113 دادگاه کیفری 2 کرج

رو نوشت آگهی حصر وراثت
خانم فاطمه نریمان دارای شناسنامه شماره ١7١ به شرح داد خواست به 
کلاسه 97٠365/9 از این شورا درخواست گواهی حصر وراثت نموده و چنین 
توضیح داده که شادروان علیرضا رهبری بشناسنامه شماره 4٨5٨9 در تاریخ 
١397/٢/4 اقامتگاه دائمی خود بدرود زندگی گفته، ورثه حین الفوت آن 

مرحوم منحصر است به:
١- فاطمه نریمان تولد ٢9/٨/١6 ش ش ١7١ فرزند امان اله مادر متوفی

اینک با انجام تشریفات مقدماتی درخواست مزبور را در یک نوبت آگهی 
می نماید تا هر کسی اعتراضی دارد و یا وصیتنامه از متوفی نزد او باشد از 
تاریخ نشر نخستین آگهی ظرف یک ماه به شورا تقدیم دارد والا گواهی صادر 

خواهد شد%م       97/12556/ف
رئیس شعبه شورای حل اختلاف حسین خانی 97/5/14

پایگاه خبری تحلیلی

رستاخیز خبر
www.rastakhiznews.ir

شاپرک های »هما« به عدد 13 رسید
صبح دیروز )یکشنبه( اتفاق بسیار 
مهمی در صنعت هوانوردی ایران 
رخ داد. ورود هم زمان 5 هواپیمای 
نیست  اتفاقی  ایران،  به  نو   ATR
کشورها  سایر  در  را  آن  نظیر  که 
باشیم چون معمولاً  به وفور شاهد 
به  هواپیما  سازنده  شرکت های 
دلیل سفارش های پر تعداد و مشتریان فراوان، هواپیماهای 
مشتریان  به  شدن  آماده  از  پس  یک  به  یک  را  تولیدی 
تحویل می دهند اما این مرتبه به دلیل شرایط خاص )آغاز 
تحریم های ایران از سوی آمریکا از پانزدهم مردادماه( و به 
دلیل تعجیل خریدار و فروشنده برای انجام تعهدات در بازه 
زمانی محدود، 5 فروند هواپیمای ART72_600  سفارش 
ایران ایر یکجا از سوی فروشنده تحویل خریدار گردید تا 

مشکلات دوران تحریم متوجه فروشنده و خریدار نگردد.
سفارش ایران ایر به کارخانه ATR خرید قطعی ٢٠ فروند 
 7٠ ظرفیت  با   6٠٠ سری    ATR72 برد  کوتاه  هواپیمای 
صندلی بود که ٨ فروند آن در ماه های گذشته تحویل ایران 
ایر گردیده بود اما در زمانی که کارخانه سازنده بر اساس تعهد 
زمانی خود مشغول تولید بقیه سفارش های مربوط به ایران 
بود، ضرب الاجل زمانی از سوی آمریکا صادر شد که مرحله 
)امروز( آغاز می شود و چون در  از ١5 مردادماه  نخست آن 
هواپیمای تولیدی از سوی ATR بیش از ١٠ درصد قطعات 
تولید شرکت های آمریکایی بود، بر اساس دستورالعمل وزارت 
خزانه داری آمریکا مشمول کالای تحریمی می شد و اگر تا پیش 
ایر( نمی گردید،  )ایران  تعیین شده تحویل خریدار  تاریخ  از 
دیگر امکان فروش آن به خریدار ایرانی مسیر نمی شد. همین 
مسئله باعث شد تا مقامات کارخانه سازنده به یک باره 5 فروند 
هواپیمای ATR را در خط تولید و به نام ایران ایر قرار دهند 
و با تلاش شبانه روزی تنها 4٨ ساعت مانده به آغاز تحریم ها 
و برقراری ممنوعیت فروش کالاهای آمریکایی و با استفاده 
کننده از قطعات آمریکایی به ایران، هر پنج فروند هواپیمای 
ATR72 تحویل مقامات ایران ایر در تولوز فرانسه گردید تا با 
کمک خلبانان ایرانی، شاهد پرواز دسته جمعی پنج شاپرک 
خوش نقش »هما« از فرانسه به ایران باشیم. هواپیماهای یاد 
شده با پرواز مستقیم از فرودگاه تولوز در فرانسه خود را به 
فرودگاه ارومیه رساندند و پس از سوخت گیری، حوالی ساعت 

9 صبح به ترتیب وارد فرودگاه مهرآباد تهران شدند.
با فرود 5 هواپیمای مورد اشاره تعداد ناوگان ATR های هما به 
عدد ١3 رسید و با توجه به سه فروند ایرباس تحویلی به ایران ایر 
پس از برجام، مجموع هواپیماهای جدید هما به ١6 فروند رسید. 
البته زمزمه هایی مبنی بر احتمال تحویل 7 فروند ATR باقی 

مانده هم شنیده می شود.

یادداشت

مهرداد  فرشیدی


